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名称：管材静液压试验机   15万

型号：GNY-12

一、简介：
管材静液压试验机用于测定热塑性管材、复合管材 （如PP-R、PP-B、PP-A、PE、PE-X、PVC、PVC-U、PVC-C及铝塑复合管等各种管材）在长时间恒定内压和恒定温度下的耐压破坏时间或瞬时爆破的大压力值，是各科研院所、质检部门及管材生产厂家必备的检测设备。根据管材的不同温度 、压力和环应力，在控制端上输入不同的参数，高压泵产生高压液体，经过压力控制系统，由高压软管输送给介质恒温箱内的试样中，进行管材的长时间静液压试验。此设备能够充分体现企业的产品质量的水平。

1. Introduction:

The pipe hydrostatic testing machine is used to measure thermoplastic pipes, composite pipes (such as PP-R, PP-B, PP-A, PE, PE-X, PVC, PVC-U, PVC-C and aluminum-plastic composite pipes, etc.) Pipe) The pressure failure time under constant internal pressure and constant temperature for a long time or the maximum pressure value of instantaneous blasting is a necessary testing equipment for scientific research institutes, quality inspection departments and pipe manufacturers. According to the different temperature, pressure and ring stress of the pipe, different parameters are input on the control end. The high-pressure pump generates high-pressure liquid, which passes through the pressure control system and is delivered by the high-pressure hose to the sample in the medium constant temperature box for lengthening the pipe. Time hydrostatic test. This equipment can fully reflect the level of enterprise product quality.

二、符合标准：

产品符合GB/T6111、 GB/T15560、GB/T18742、GB/T13663、GB/T15558、GB/T18992、GB/T10002、ASTMD1598、ASTM D1599等标准要求。

Second, meet the standards

Products comply with GB/T6111, GB/T15560, GB/T18742, GB/T13663, GB/T15558, GB/T18992, GB/T10002, ASTM D1598, ASTM D1599 and other standards.

三、技术参数：

◆各路独立控压，压力范围：0 MPa -12MPa （任意设定）

◆压力显示精度：0.001MPa

◆控制精度：上限+2%、下限-1%

◆温度控制范围：(1) 15℃～95℃    (2） 室温～95℃

◆温度控制精度：±1℃

◆时间显示范围：0～10000h

◆试验路 （工位） 数：12路 （也可根据客户要求定做）

◆时间显示精度：1秒

◆主机电源：三相四线AC380V50Hz，10A

◆恒温箱电源：三相四线AC380V50Hz,电流根据水箱大小确定

◆加压水源：纯净水

◆工作环境温度：10-35℃

◆标配：16-120卡具、水箱、电脑 （可根据客户要求配置不同的夹具和水箱）

Three, technical parameters

◆Independent pressure control for each channel, pressure range: 0 MPa -12MPa (arbitrarily set)

◆Pressure display accuracy: 0.001MPa

◆Control accuracy: upper limit +2%, lower limit -1%

◆Temperature control range: (1) 15℃～95℃ (2) Room temperature～95℃

◆Temperature control accuracy: ±1℃

◆Time display range: 0～10000h

◆Number of test roads (stations): 12 roads (also can be customized according to customer requirements)

◆Time display accuracy: 1 second

◆Host power supply: three-phase four-wire AC380V50Hz, 10A

◆Incubator power supply: three-phase four-wire AC380V50Hz, the current is determined according to the size of the water tank

◆Pressurized water source: pure water

◆Working environment temperature: 10-35℃

◆Standard configuration: 16-120 fixture, water tank, computer (different fixtures and water tanks can be configured according to customer requirements)
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